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Naarajärven kumppanuuspöytä     Muistio 

 

Aika: 26.11.2019 klo 13 - 15 

Paikka: Kanttila, kahvio 

 

Läsnä: Naarajärven asukkaat Ritva Vuohelainen, Hannu Vuorela, Ari Lehvonen, Jaakko Rosengren, 

Peter Hartwig, kaupunginhallituksen pj Arto Sepponen (pj), perusturvalautakunnan pj Ari 

Hänninen, kyläasiamies Mervi Lintunen, hyvinvointikoordinaattori Merja Norontaus (siht.) 

 
1. Arto Sepponen piti alustuksen kaupungin taloudellisesta tilanteesta. Talousarvio kh:ssa 9.12, 

valtuustossa 16.12 

 

2. Keskustelua hoitajavastaanottojen mahdollisiin muutoksiin liittyen: 

- Asukkaita huolettaa pääseekö ihmiset kulkemaan kaupunkiin? Onko sairaalatoiminnan supistukset 

tuoneet säästöjä? Onko säästöistä tehty laskelmia? 

Ari Hänninen: 

- 890 000 oli otettava lisää jo suunnitellusta TA:sta. Hoitajavastaanottojen osuus n. 300 000 

- Resursseja suunnattava uudestaan, mm. kaksi hoitajaa tulossa uniapneahoitoon. Viiden työntekijän 

työ organisoidaan sellaisiin tehtäviin, joihin jouduttaisi palkkaamaan ulkopuolelta hoitaja 

- Pystytäänkö työntekijän osaamista hyödyntämään uusissa tehtävissä? 

- Neuvolatoiminnot hoidetaan perhepalveluista Naarajärvellä 

- Omahoitajasysteemin kehittäminen? 

- Lääkäri hoitajan käytettävissä terveysasemalla  

- Moniammatillisia ryhmiä pääterveysasemalla potilaan hoitamisessa 

- Apteekkipalvelut toimivat hyvin Naarajärvellä. Ei maksua niistä. 

- Vanhusneuvoston sihteeri perusturvan puolelta (paikalla yksi vanhusneuvoston jäsen) 

- Peter Hartwig: Kotipalvelu etänä Kuopiossa tietyissä tilanteissa, etäkontrollit? Lääkerobotit 

käytössä? 

- Tilojen suhteen tapahtuva säästö?  

- Parkkipaikkojen riittävyys pääterveysasemalla? Asia on työn alla teknisessä toimessa 

- Kerttulan päiväkeskuksen hyödyntäminen 

- Jatkuuko etälääkärin toiminta Naarajärvellä? 

- Omalääkärisysteemi, toimiiko? Tiimit, toimiiko? Takaisinsoittojärjestelmä, toimiiko? 

- Miten lääkäritoiminta pyörii tällä hetkellä? 

 

3. Kanttila -rakennuksen tulevaisuus. Suojeltu rakennus. Valtuusto päättää aikanaan. 

 

4. Yritysveropotti tullut 80 miljoonaa maakuntaan. Yhteisövero(tuotto?) 3,7 milj. Pieksämäelle 

 

 

Muistion kirjasi 

Merja Norontaus, hyvinvointikoordinaattori 
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